
 

                                         Protokół posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 

                                                    Nr 4/2025    w dniu    18.02.2025 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz. 16.00 

Miejsce posiedzenia: Starowsto Powiatowe w Wągrowcu, ul. Kościuszki 15. 

 

L.p. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krystyna Urbańska 

Przewodniczący Komisji 

obecna 

 2. Michał Liske   

Wiceprzewodniczący     

obecny 

3. Ewa Roman       

Sekretarz Komisji 

 

obecna 

4. Łucja Wicher 

Członek Komisji 

obecna 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

………………………………… 

  Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Jacek Rochowiak – Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wągrowcu. 
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1. Powitanie, 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia, 

1.3. Analiza i ocena stanu bezpieczeństwa w powiecie gwaran przez Komendę Powiatową Państwowej 

Straży Pożarnej w Wągrowcu, 

1.4. Przyjęcie protokołu Nr 3/2025 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

 



 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 
      

                  BRAK 

 

 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad 1.1. Przewodnicząca komisji powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji. 

 

Ad 1.2. Przewodnicząca komisji przedstawiła porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad 1.3. W tym puncie posiedzenia głos zabrał  Jacek Rochowiak - Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w wągrowcu który przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Wągrowcu w roku 2024. Na początku swej wypowiedzi Pan Komendant przedstawił ogólną 

charakterystykę powiatu, następnie statystykę porównawczą zdarzeń w której zawarto ilość zdarzeń w latach 

2015 – 2024, ilość zdarzeń w latach 2015 - 2025 według ich rodzaju, ilość pożarów według wielkości w 2024 

roku, ilość pożarów w poszczególnych miesiącach, miejscowe zagrożenia w zależności od wielkości w 2024 

roku oraz procentową ilość zdarzeń w poszczególnych gminach w 2024 roku. 

Następnie Pan Komendant przedstawił informacje kadrowe tj. strukturę zatrudnienia według pionów oraz 

strukturę zatrudnienia w korpusach, jak również strukturę zatrudnienia według poziomu wykształcenia oraz  

wieku i stażu. W dalszej części Pan Jacek Rochowiak przedstawił działalność operacyjno szkoleniową, 

działalność kontrolno rozpoznawczą oraz zagadnienia kwatermistrzowsko - techniczne. Omówił szczegółowo 

ważniejsze inwestycje, remonty oraz zakupy; między innymi wymianę stolarki okiennej i bramy garażowej w 

budynku JRG, remont masztu antenowego i niezbędne naprawy sprzętu i wyposażenia, zakup szaf 

ubraniowych, sprzętu i wyposażenia niezbędnego do realizowania programów edukacyjnych i pokazów 

dydaktycznych, zakup sań lodowych z wyposażeniem, sprzętu gaśniczego-ratowniczego, specjalistycznego 

medycznego, informatycznego, uzbrojenia osobistego oraz środków gaśniczych i neutralizatorów. 

Wspomniał również o działaniach prewencyjnych realizowanych przez JRG Wągrowiec takich jak „Sala 

ognik”, która dedykowana jest dla najmłodszych. Pan Komendant powiadomił, że został złożony wniosek na 

dofinansowanie  całkowitego-końcowego wyposażenia tej sali. 

Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W dalszej części pytania zadawali: 

Radna Krystyna Urbańska - zapytała o problem fałszywych alarmów – jak są identyfikowane, czy udaje się 

ustalić ich sprawców oraz jakie konsekwencje ponoszą osoby dokonujace takich zgłoszeń. Komendant 

szczegółowo wyjaśnił, że tego rodzaju sytuacje zdarzają się obecnie rzadko, głównie dzięki uprawnionemu 

systemowi przyjmowania zgłoszeń. Osoby odbierające telefony są odpowiednio przeszkolone i potrafią 

rozpoznać fałszywe alarmy, co znacząco ogranicza ich liczbę. 



Nie zgłoszono więcej pytań w omawianym zakresie. 

 

Ad 1.5. Członkowie komisji po zapoznaniu się z protokołem posiedzenia Komisji Rewizyjnej nr 2/2025 r.  

jednogłośnie przyjęli w/w. protokół. 

Ad 1.5 Przewodnicząca podziękowała wszystkim obecnym za udział w dzisiejszym posiedzeniu. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

                                                                 

4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

 

4.1  Zapytania 

 

                                               BRAK 

 

 

   4.2  Opinie  

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

4.3 Stanowiska 

 

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

Wnioski                                   BRAK 

                                                   

 

 

 

 

             Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

             Ewa Roman                                                      Krystyna Urbańska 

………..……………………..                                  ………………………………………. 

 

         


